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ACTA-RESUM AUDIENCIA PUBLICA 
 

Data: 9 de desembre de 2021 
Lloc: Sala de Plens de la seu del Districte de Nou Barris (Pl. Major de Nou Barris, 1) 
Hora: 19:15 h. 
 
Presideix: Il·lma. Sra. Gemma Sendra i Planas, presidenta del Consell del Districte de Nou 
Barris 
 
Assistents: 
 
Il·lm. Sr. Francesc Xavier Marcé Carol, regidor del Districte de Nou Barris 
 
Sra. Sheila María Guerra Andrés (PSC) 
Sra. Sara Belbeida Bedoui (PSC) 
Sra. Sonia Nieto Sánchez (PSC) 
Sr. Andrés Rodríguez Domínguez (PSC) 
Sr. Jordi Bouzón Magriña (PSC) 
Sr. Dídac Ramírez Casas (PSC) 
Sr. Antoni Pallarès Davó (PSC) 
Sra. Esther Flaquer García (BComú) 
Sra. Carolina Recio Cáceres (BComú),  
 
Absents: 
 
Sr. Guillem Gabarnet Colomines (BComú)  
Sra. Alexandra López Lorente (BComú) 
Sr. Carlos Izquierdo Lázaro (BComú),  
 
Convidats: 
 
Sr. Gabriel Jose Duarte Garcia, Gerent del Districte 
 
Secretari: 
 
Ricardo Fernández Aranda, Lletrat, Secretari del Districte. 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Constatada la existència de quòrum legal, obre l’acte la Presidenta del Consell del Districte de 
Nou Barris a les dinou hores i quinze minuts,  la qual, dona la benvinguda tant al regidor,  
consellers/eres i públic presents a la sala com a aquelles persones que segueixen el 
desenvolupament de la sessió, bé a través de videoconferència a l’enllaç facilitat com a 
aquelles persones que segueixen la sessió a través de l’streaming. Torna a recordar al públic 
en general que les preguntes es facin per escrit de manera anticipada per a poder agilitzar les 
sessions i que l’equip de govern pugui tenir les respostes preparades i poder fer el seguiment 
de les respostes. Per últim, la presidenta del Consell del Districte explica la metodologia de les 
intervencions del públic en aquesta sessió, indicant el següent ordre de prelació: preguntes 
anticipades registrades, assistents per via telemàtica, públic presencial a la sala inscrits a la 
plataforma Dedidim.Barcelona i públic presencial a la sala no inscrits prèviament. 
 
Sense més preàmbuls, les intervencions a l’Audiència comencen amb les persones que han fet 
pregunta anticipada i a mes estan presents a la sala de plens i seguiran les respostes del 
regidor del Districte. 
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1) Joaquin Esteban Gago 

 
Es presenta com veí del barri de Porta 
 
Preguntes anticipades: 
 
a)“habrán  quedado a gusto al cortar el paso a los coches en el tramo de Estudiante  desde la 
calle Ciudad de Mallorca hasta Deià  como peatonal  como si hay con ese trozo fuera suficiente 
para que los niños/as respiren aire puro, lo que tenían  que pensar , es que este espacio 
servirá para celebrar cumpleaños  y fiestas de la comunidad gitana y dejarlo todo sucio 
despues de celebrar dichos eventos. etcétera etcètera.” 

Com que el Sr. Esteban es troba a la sala, defensa la pregunta i precisa que no els ha agradat 
l’actitud municipal consistent en que, a l’acabar les obres de la plaça Sóller, van posar uns 
blocs de formigó que és el que impedeix el trànsit de vehicles a l’adreça indicada. Afegeix que, 
per a aquesta zona no passen els nens sinó la cuina i hi ha fins a 5 pàrquings que els 
propietaris dels vehicles han de donar una gran volta per diversos carrers per a sortir al carrer 
Pi i Molist quan abans es feia directament (l’intervinent diu que s’han recollit signatures al 
respecte per tal que torni el trànsit rodat). Ara han tret els blocs de formigó per pilones. Demana 
que es treguin aquestes pilones perquè puguin passar els cotxes com abans. 

b) “lo que no  hacen es poner los bancos  que les he pedido en diversas audiencias para el uso 
de las personas  mayores que  se le merman las fuerzas a  su  edad para llegar al casal de 
gente mayor  en las calles de Maladeta  nº 24 y 26  y 12-14 de la misma calle y en la calle 
Deià  antes de llegar al nº 3  con más de 4 metros de acera, y en el nº 5 de la misma calle iden 
de lo mismo con 3 o 4 m. de acera desde la fachada de las viviendas hasta el bordillo  los 
bancos  colocados entre un árbol y el otro son  4 m. de distancia hacia la fachada de las 
viviendas dado que debajo de las viviendas y los locales, las terrazas  estas no molestan a los 
vecinos los bancos si pues si  autorizan terrazas  tan bien pongan dos bancos.  Y otro de 
frente  al nº  27 29 de la Ciudad de Mallorca  hay hay   una distancia de más de 6 m, al  lado 
del contenedor  sean  cívicos sociales y tuerzan un poco  el brazo que hay no hay botellones”. 

L’intervinent insisteix en la necessitat de col·locar bancs en les zones descrites a la pregunta. 
De fet, concreta que ha demanat que es col·loquin dos bancs en el carrer Deià i dos bancs en 
el carrer Maladeta, atès que, hi ha suficient distància entre locals comercials i “alcorques” com 
per a poder posar els bancs demanats. 

Per últim, anuncia al govern que presentarà un escrit fent una sol·licitud per tal que es posin 
unes rampes al costat d’unes escales amb un parell de fotografies que exemplifiquen com han 
de ser les coses per les persones amb mobilitat reduïda. 

La presidenta del Consell del Districte dona la paraula al regidor per tal de donar resposta al Sr. 
Esteban. 

El regidor, pel que fa al tema del carrer Estudiantes, diu que és cert que quan es van fer les 
obres de la Plaça Sóller es va tallar un petit troç de carrer al trànsit rodat i és cert que això ha 
suposat una afectació als vehicles de la zona que necessiten 3 minuts per a donar la volta al 
carrer però aquest carrer es va peatonalitzar, és a dir, no va ser cap plantejament provisional 
sinó que es va pensar en la peatonalització d’aquets carrer, es va canviar la vorera, el 
paviment, etc.. Certament, no haurien d’haver pilones, això es pot revisar però, respecte del 
carrer, es va prendre una decisió que està en línia política de la ciutat consistent en que els 
espais col·lindants amb les escoles, tinguin en la mesura del possible zones peatonalitzades, a 
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menys que hi hagi una afectació real important sobre el trànsit. Considera que, en aquest cas, 
no afecta a capo pàrquing sinó que una sèrie de persones han de donar ara una volta més gran 
que abans. Certament això pot suposar una petita molèstia a algunes persones però no suposa 
cap problema a nivell de la mobilitat de la ciutat. Saben que hi ha hagut signatures, s’ha 
analitzat la situació, s’ha demanat informe a l’àrea de mobilitat de l’Ajuntament i han arribat a la 
conclusió que no procedeix canviar el que es va decidir en el seu moment. 

Respecte del tema dels bancs, el regidor diu que es pot tornar a revisar, de fet ja ho han feti 
considera que s’han posat bancs nous, que es compleix la normativa vigent en matèria de 
distàncies i numero de bancs. Es tornar a revisar per si es pot fer alguna millora però diu que 
es compleixen els estandards normatius que la ciutat de Barcelona preveu per a zones com la 
que demana l’intervinent i que no hi ha cap dèficit sobre el número de bancs ni de la seva 
antiguitat conforme els criteris de mobilitat de la ciutat en relació als bancs. 

I pel que fa a l’últim punt de l’intervinent indicant que aportarà unes fotografies amb un escrit de 
sol·licitud, el regidor diu que ja li han fet arribar unes fotografies seves, que certament tot es pot 
millorar en matèria d’accessibilitat però en relació a la Plaça Sóller que el Sr. Bertrand de Five 
també els ha fet arribar alguna observació, les obres de la Plaça Sóller van ser pensades per 
tal que tinguessin molta accessibilitat. És cert que una de les quatre entrades no té 
l’accessibilitat que desitjarien però no és una Plaça que globalment s’hagi desentès de 
l’accessibilitat en el seu conjunt. No li treu la raó a l’intervinent però consideren que no es cap 
problema urgent que necessiti una intervenció immediata. 

2) Cristian Gutierrez Macias, en representació del Casal de Joves de Roquetes. 

Pregunta anticipada: 
 
“Ens agradaria saber com està el tema del nou Kasal de Joves de Roquetes a l'amfiteatre”. 

Com que el Sr. Esteban es troba a la sala, reitera la pregunta indicant que certament noten una 
certa predisposició municipal, ho han pogut comprovar en les visites que han rebut tant del 
regidor com de la consellera del barri i, per tant, volen saber, com està el tema del nou casal de 
joves de Roquetes, si hi ha un procés en marxa, en definitiva, si hi ha moviment al respecte. No 
volen que les visites els continuïn dient que l’actual casal està malament i, per tant, demanen la 
ubicació del nou casal de joves en l’amfiteatre de Roquetes. 

El regidor contesta, en primer lloc, que l’intervinent té raó que un equipament com l’amfiteatre 
no és un tema pal·liatiu sinó que resol problemes importants com els botellots, les ocupacions 
indegudes... Ara bé, canviar la ubicació del casal de joves suposa un canvi en el planejament i, 
en aquest sentit, ho han dement a urbanisme. En principi se’ls va dir que es podria fer un canvi 
de planejament en la segona part del mandat però a data d’avui no els consta que s’hagi iniciat 
aquesta modificació del planejament i afegeix que insistiran en el tema perquè la dita 
modificació és imprescindible per a poder fer un projecte i desenvolupar-lo. Aquest projecte és 
evident que no es pot fer en aquest mandat, haurà de ser en el proper però sí els agradaria que 
la modificació del planejament ja fos en aquest mandat. En això estan. 

Ara bé, la segona qüestió que vol comentar és una solució provisional en aquesta situació 
interina fins que arribi la solució definitiva, solució pal·liativa per solucionar un tema que no es 
de rebut com és l’actual situació del casal de joves de Roquetes. El regidor diu que s’està en un 
procés d’adquisició, que els agradaria que es tanqués en un parell de mesos, d’una finca que 
es troba al costat de l’equipament Ton i Guida. Això podria solucionar l’ampliació d’espai que 
permetria solucionar de forma parcial el temps d’espera fins a la solució definitiva. Per tant, 
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s’estan buscant dos solucions: la definitiva i la provisional per a solucionar l’actual situació al 
problema d’espai que té el casal de joves de Roquetes que no és de rebut. Per tant, està en 
condicions de poder anunciar que tindran bones noticies en el mes de gener. 

Seguidament, la presidenta del Consell del Districte dona la paraula a les persones inscrites 
telemàticament, si bé alguna d’elles tes troba finalment present a la sala. 

3) Jose Antonio Iglesias 

Diu que es veí de Nou Barris des de fa més de 45 anys i viu al carrer Joaquim Valls des de fa 
34 anys. A la seva casa es va fer una inversió de més de 30.000 euros per a rehabilitar la 
façana exterior, obres acceptades en el seu dia pel districte. Ara, amb data 29 de juny de 2021 
el Gerent del Districte li ha incoat un expedient de protecció de la legalitat urbanística 
vulnerada, a partir d’una inspecció efectuada el dia 11 de juny al considerar que la obra suposa 
un augment de volum i la resolució diu que té 30 dies per a tirar la obra al terra. Però el volum 
ja estava així des de 1985 quan va comprar l’habitatge (té fotos que ho acredita). L’intervinent 
pregunta al Gerent què és el que no li agrada d’aquesta obra, què faria en el seu lloc i què té a 
dir al respecte. 

El regidor dona la paraula al gerent del districte, qui manifesta que es tracta d’una problemàtica 
que va ser avançada per l’associació de veïns de Verdum demanant la revisió d’aquest 
expedient. S’està en procés de mirar i revisar l’expedient administratiu i diu que ho comentaran 
amb l’intervinent de forma privada o a través de l’associació de veïns si és que així ho desitja 
però no pas en aquesta sessió de l’Audiència Pública. 

La presidenta del Consell del Districte diu que les fotos aportades quedaran a l’expedient i el 
regidor diu que l’intervinent ho hauria de parlar el mes aviat possible amb els serveis tècnics del 
districte però l’intervinent diu que té cita pel mes de gener de 2022 i considera que és massa 
temps en relació amb la obligació d’enderroc de 30 dies que li han donat i, per això, ha vingut 
aquí a emanar una mica més d’informació. 

4) Charo Alonso Andino 

Es presenta com a veïna del Passeig de Fabra i Puig i diu que parla en nom de molts veïns que 
tenen una problemàtica en el tram de la línia 5 del metro entre Vilapicina i Virrei Amat 
consistent en vibracions des de fa uns dos anys, sorolls que van en augment i cada vegada són 
més els veïns i veïnes afectats per aquest problema. Per determinats comentaris i reunions 
efectuades en el consell de barri, sembla que l’origen està en el mal estat de les vies del metro. 
Ara, sembla ser que hi ha una licitació en marxa als efectes de la substitució o reparació de les 
vies. Encara així, no ho saben amb exactitud perquè no hi ha cap estudi fet i considera que és 
una cosa alarmant perquè molts dels veïns afectats del Turo de la Peira ja van tenir fa uns anys 
el problema de l’aluminosi en els seus habitatges. Malgrat que no hi ha cap estudi fet els han 
dit que, reparant les vies, el problema quedarà solucionat. La seva por i la de molts veïns és 
que en el temps de transcorri fins la reparació de les vies puguem arribar tard perquè les 
vibracions van empitjorant i s’està perdent un temps que consideren molt important a l’entendre 
que tots aquests tremolors poden provocar danys estructurals als habitatges. Ara s’està a 
temps però d’aquí a un any o any i mig i pel cas que no siguin al final l’estat de les vies les 
causants de les vibracions, ja sigui massa tard i això és el que amoïna als veïns. 

El regidor contesta que, efectivament, aquest és un tema que es va parlar molt en el darrer 
consell de barri, hi ha una inversió molt important de 15 milions d’euros per solucionar aquest 
problema del metro i vol pensar que una inversió d’aquesta naturalesa i que bona part del 



 
Districte de Nou Barris 

Departament de Serveis Jurídics-Secretaria 

Pl. Major de Nou Barris, 1 

08042 Barcelona  

93.291.68.00 

www.bcn.cat/noubarris 

 

5 
 

problema són les vibracions, el problema s’ha analitzat adequadament. No s’està parlant d’un 
“parche” sinó d’una inversió molt important de 15 milions d’euros. En aquest sentit, el regidor 
confia en que, per responsabilitat, la gent del metro resoldrà aquest problema adequadament. 
Està d’acord en que fins que no es solucioni, hi ha raons dels veïns per a patir però no es cap 
“parche” perquè 15 milions d’euros són molts diners i serà a curt termini perquè diu que les 
obres ja estan licitades, el problema està analitzat i confia en una solució satisfactòria. No 
tardarà massa això. 

La intervinent replica que, en qualsevol cas, com que abans i desprès de les obres, s’han de fer 
una sèrie de medicions en els habitatges, demana que es faci quan abans millor. 

5) Rosa Maria Pérez Buendia 

Diu que es troba en el mateix cas que l’anterior intervinent. Recolza tot el que ha dit la Sra. 
Alonso però vol ampliar o insistir en el darrer punt comentat per l’anterior intervinent. I és que, 
en efecte, en el darrer Consell del barri del Turo de la Peira es va acordar (imagina que hi 
hauria algu de TMB) fer medicions en els habitatges. El cas és que, des de llavors no els han 
dit res ni quan ni com es faran les dites medicions. Li consta que en altres zones on s’ha de 
desenvolupar aquest projecte ja s’han fet les medicions. Sap que les obres les ha de fer TMB 
però demana que el districte, a través de la Gerència o d’algun responsable, es posi en 
contacte amb mobilitat per a accelerar el tema de les medicions i donar resposta a aquesta 
demanda. Diu que el seu edifici no només està a sobre del metro sinó també dels tallers, per la 
qual cosa, tenen doble reverberació i és totalment insuportable. A mes de la incomoditat dels 
sorolls, és preocupant cara a la estructura d’aquest edifici perquè els estant sortints esquerdes. 
TMB no els contesta i per això demana ajut al districte com a representants seus. 

El regidor contesta que confia en que es facin les medicions adequadament, recull la petició de 
la intervinent i diu que parlarà amb TMB per tal que es posin en contacte amb els veïns 
afectats, veure quan es faran les medicions, quin timing tenen previst i com les pensen fer. Es 
posaran en contacte amb TMB i us diem algo. 

6) Luis Alonso Carrascal 

Diu que és veí de Porta i demana informació sobre quina és la empresa que s’encarrega de la 
neteja del barri perquè els vol informar que en totes les fonts públiques del barri hi ha alguna 
persona que posa abeurador d’aigua a les palomes i considera que és incongruent que, mentre 
l’Ajuntament s’està gastant un munt de diners en esterilitzar les palomes, hi hagi gent que els 
posi un lloc per beure aigua a les fonts públiques. Si li faciliten el telèfon de la empresa farà 
arribar aquesta denúncia per tal que els escombriaires facin desaparèixer els abeuradors 
d’aigua de les fonts públiques per a les palomes. Diu que no només passa a Nou Barris sinó a 
altres punts de la ciutat. 

El regidor contesta que la consellera del barri es posi en contacte amb l’intervinent per tal que li 
expliqui amb exactitud el problema, esbrini el que esta passant i que també es posi en contacte 
amb els responsables de la empresa per veure quin són els criteris que s’estan aplicant. 

7) León Freude 

Preguntes anticipades: 

“a) Aquests últims mesos estic observant els beneficis de la pacificació de la zona del Passeig 
Fabra i Puig (pacificació accidental per la manifestació). No seria positiu avançar en la reducció 
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de carrils del Passeig a vista de l’emergència climàtica, les problemes de salut que genera el 
transit per soroll, malalties respiratòries i l’ús equitatiu de l’espai públic? Preneu seriosament 
l’emergència climàtica i teniu previstos de baixar el trànsit als principals eixos de de trànsit del 
barri? 

b) Treballo a Zona Universitària i hi vaig en bicicleta. Als últims anys he vist com s’ha 
augmentat la xarxa de carrils bicicleta a tota la ciutat, però a menor mesura als barris més 
populars com el nostre. Quan de temps necessitareu per equiparar cada carrer de cotxes amb 
un carril bicicleta? Em refereixo especialment el carrer Passeig Fabra i Puig (també votat per 
pressupostos participatius, tot i que a mi em sorpren que calguin pressupostos participatius per 
això), Carrer Arnau d’Oms i Passeig Maragall. 

c) També denotar que com ciclistes estem en extrema vulnerabilitat; com a mínim tinc un 
gairebé-accident per setmana. Malgrat això, els controls policials van sobretot per conductors 
de patinets o ciclistes que creuen el semàfor en vermell, però no hi ha controls sistemàtics per 
evitar els conductors de cotxe i moto que giren a l’esquerra (o fins i tot dreta) i s’enduen els 
ciclistes per davant perquè no vigilen. Vull saber quants controls policials en aquest sentit s’han 
fet a Nou Barris i quants controls policials s’han fet per contribuir a la seguretat dels ciclistes.” 

Per via telemàtica, l’intervinent es presenta com a veí de Porta i afirma que viu entre el carrer 
Arnau D’Oms amb cantonada Passeig Fabra I Puig. Defensa les tres preguntes presentades de 
forma anticipada. Respecte de la pregunta a) considera que els talls del Passeig Fabra i Puig 
de tant en quan és molt agradable pels veïns i pregunta si hi ha algun projecte per a fomentar 
encara mes aquests talls de carrer. Respecte de la pregunta b) demana al districte que es 
fomenti la implantació del carri bici en les adreces indicades a la pregunta anticipada. Respecte 
de la pregunta c) sobre seguretat dels ciclistes, demana un major control policial ates ala 
vulnerabilitat dels ciclistes en relació als cotxes. 

El regidor contesta que l’Ajuntament de Barcelona té una política d’implantació progressiva de 
carrils bici a tota la ciutat. Van fent, si bé no pot ser igual a tot arreu. Hi ha zones de més fàcil 
implantació que unes altres depenent d’amplades de vorera, elements de mobiliari urbà, etc.. A 
l’anomenada ciutat universitària que, en realitat no és una ciutat sinó un campus universitari, la 
implantació dels carrils bici és més fàcil. Respecte del fet que hagin d’haver pressupostos 
participatius per a la implantació de carrils bici, el cert és que així ha estat a Fabra i Puig, si bé 
el regidor diu que els pressupostos participatius és una manera com un altra d’administrar el 
pressupost municipal. L’important és que arribin els diners, no la manera com arriben. En 
qualsevol cas, anem fent, en els propers anys la ciutat implantarà més carrils bici i menys 
cotxes però és una cosa que no es pot fer d’avui per demà; s’ha d’analitzar bé i amb cert detall 
perquè és evident que aquests tipus de política tenen externalitats externes que s’han de 
solucionar en paral·lel. D’aquí a uns anys segur que l’intervinent podrà comprovar que hi 
hauran molts més carrils bici implantats a la ciutat. 

I, respecte de la seguretat, el regidor diu que és cert que pot haver una percepció de que la 
Guàrdia Urbana controla mes als ciclistes o als patinaires que altres situacions segurament 
degut a que són vehicles de nova aparició però dona la raó a l’intervinent que hi ha conductors 
de cotxes que a vegades fan uns girs que no són en absolut raonables i que s’haurà d’estar 
molt a sobre d’això. 

Seguidament, la presidenta del Consell del Districte dona la paraula a les persones que han 
demanat participar, s’han inscrit prèviament i es troben presents a la sala. 
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8) Rosa Mª López. 

La intervinent diu que té varies preguntes. En primer lloc, diu que durant el cap de setmana va 
intentar escriure les preguntes a través de la plataforma del Decidim i no li va ser possible, no 
funcionava bé. Considera que les comunicacions són difícils i pregunta si s’ha fet algo al 
respecte. Es difícil connectar-se. Demana que es faci un aplicatiu per tal que tot el públic pugui 
entrar, des dels nens fins a les persones grans. 

En segon lloc, respecte del procés participatiu a l’espai de l’antic camp de futbol, la intervinent 
diu que ha presentat un projecte ecològic, sostenible i viable. Els pocs veïns que han anat a les 
reunions creuen que ha de ser un espai natural amb equipaments culturals i socials i la 
resolució del pàrquing. El seu projecte va adreçat a les persones amb càncer, amb patologies 
cròniques, persones discapacitades, esports per a persones grans, dones, gent vulnerable i als 
col·legis perquè aquests tipus d’equipaments no existeixen en el barri. De fet, pregunta al 
regidor quants col·legis disposen de poliesportiu (posa l’exemple que porta arbitrant partits de 
bàsquet fa anys i encara és l’hora que vagi a un col·legi amb el pavelló cobert), quants teatres 
hi ha al districte, quantes activitats s’estan fent actualment per a la gent gran, quantes activitats 
culturals o teatres s’estan fent pels nens cara al Nadal i també vol saber si els debats en el que 
han estat 5 o 6 persones, les seves opinions  serveixen d’algo. 

Conclou la intervinent dient que, de la mateixa manera que el districte promociona el comerç de 
proximitat, també hauria de promocionar els equipaments de proximitat, en especial per a la 
gent gran perquè tots serem grans algun dia i, per tant, projectar un equipament en l’espai de 
l’antic camp de futbol de la Damm pot ser no només un projecte de present sinó també de futur. 
Per tant, creu que el seu projecte no és projecte econòmic sinó social per a millorar el benestar 
dels veïns de Nou Barris. 

El regidor contesta que hi ha moltes activitats culturals en el districte i en concret per a la gent 
gran i activitats cara al Nadal. Els agradaria que hi haguessin més però hi ha molta activitat 
cultural. Potser el problema és que no ho acaben de comunicar bé però hi ha molta activitat 
cultural prevista. 

En qualsevol cas, el regidor afirma que en els darrers tres mesos han inaugurat tres pistes de 
bàsquet cobertes, en concret, a Guineueta, Campillo de la Virgen i Canyelles. Clar que els 
agradaria que anéssim més enllà (en aquest sentit dona la raó a la intervinent). Van poc a poc 
però ho estan fent i l’objectiu és plenament compartit. 

Pel que fa al procés de l’antic camp de futbol de la Damm, el regidor diu que clar que serveixen 
les opinions dels que van a les reunions. Informa que, en el procés participatiu de l’antic camp 
de futbol de la Damm, han participat 582 persones i hi ha presentats 106 projectes. Ara s’entra 
en la fase d’anàlisi i discussió de quins dels 106 projectes es poden filtrar i constitueixen una 
opció viable per a enfocar les obres que han de millorar l’espai. 

Respecte d’aquest espai i tota la perpendicular amb Pintor Alzamora hi ha diverses qüestions 
que s’han de tractar com el tema de l’aparcament, els horts urbans, instal·lacions esportives, 
etc.. S’està a més en procés d’iniciar el procés o concurs de licitació per un espai cultural en la 
zona de l’Ideal Flor que ha de solventar el problema del dèficit d’un auditori a la zona. Tot això 
està enfocat, és cert que això mai serà suficient. No hauria d’haver la sensació que no s’està 
fent res al respecte però comparteix la opinió de la intervinent que es podria fer molt més. 
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9) Miguel Gimenez 

L’intervinent formula un parell de preguntes. En primer lloc, com en altres ocasions, pregunta 
què passa amb els animals de companyia i, en concret amb els gossos. Reconeix que insisteix 
molt en aquest trema però el cas és que perjudica a molta gent i li agradaria una solució perquè 
és un tema actualment sense solució. Els diuen constantment que hi ha una Ordenança sobre 
la tinença d’animals, es diu que està en vigor i es la que justificaria la existència de les àrees 
d’esbarjo de gossos però no veuen aquesta ordenança per enlloc, no està publicada i, per tant, 
voldrien tenir accés a ella per a saber a quin nivell està la norma i donar les respostes legals 
corresponents a certs comportaments il·legals que s’estan donant sovint. En segon lloc, 
pregunta sobre els pressupostos participatius. Diu que el seu col·lectiu ha presentat dos 
projectes. Un és sobre la vorera de Rio de Janeiro que no té cap problema. L’altra (que no 
especifica quin es) diu que tenen tots els problemes del món perquè els veïns han votat una 
cosa i en les converses amb el districte han detectat que l’Ajuntament pensa fer uns usos 
diferents del que volen els veïns, per la qual cosa, demana que es respecti la voluntat dels 
veïns perquè, en cas contrari, el tindran en contra. 

El regidor contesta, respecte de la primera pregunta, que és un tema recurrent el tema dels 
gossos i del pipi can d’Andreu Nin. Vol aclarir que una cosa és la Ordenança sobre tinença 
d’animals que regula els comportaments que han de tenir els propietaris dels animals de 
companyia però, quan es fa una obra pública, el marc normatiu de referència és un altre, amb 
una vida pròpia i uns requisits o requeriments particulars. 

Respecte de la pregunta sobre els processos participatius, hi ha d’haver acord del projecte 
presentat amb els requisits que marquen els tècnics i el que permeten i el que no. Sap que hi 
ha alguns temes en conflicte però demana que es seguin les parts i ho parlin. En tot cas vol 
aclarir que el pressupost participatiu no és volem una cosa tal i com la volem els veïns sinó que 
hi ha una idea i després hi ha tot un procés de tecnificació, a vegades jurídic, un procés 
d’acotació que faci viable el projecte presentat però no sempre la idea presentada pels veïns es 
troba conforme al marc tècnic i jurídic vigent i, per tant, s’ha de concretar. Recomana no posar-
se maximalista, hi ha una oportunitat, uns recursos econòmics, uns requeriments tècnics i 
jurídics. Mirem doncs de buscar l’encaix, parlar-ho i buscar una solució. Poseu-vos d’acord, 
parleu més i tracteu d’arribar a un acord; el pressupost, la voluntat veïnal i els requeriments 
tècnics han d’encaixar. Seria una error no tancar aquest tema en aquesta direcció. Prega 
s’ajusti el projecte a la viabilitat tècnica però no és cert que no hi hagi voluntat municipal. De fet, 
diu que el pressupost participatiu és una tema que li obliga com a regidor. Ara, vosaltres teniu 
la obligació d’ajustar el projecte als requeriments tècnics necessaris. Es el que competeix ara a 
les dos parts. 

10) Bertrand de Five 

En relació a la manca d’equipaments o activitats culturals que deia la Sra. López (intervinent 
número 8) afirma que, quan es parla dels minusvàlids la situació no es que sigui dolenta sinó 
que es troba en fallida tècnica. En segon lloc, s’ha quedat molt sorprès de la resposta que ha 
donat el regidor a l’últim intervinent perquè semblava que l’únic culpable de no arribar a un 
acord respecte del projecte presentat en els pressupostos participatius sigui el propi intervinent, 
quan la Gerència i el districte en general són els representants de la ciutadania que se’ls paga 
molt bé en diner públic. 

El regidor contesta que és possible que no s’hagi explicat bé però l’únic que ha dit és que els 
pressupostos participatius són obligatoris de complir. El que ha dit és que es necessari que els 
projectes s’adeqüin a criteris tècnics i jurídics de viabilitat, res més. S’ha de discutir i el que no 
pot ser és que una cosa s’hagi de fer perquè ho diuen els veïns sí o sí sinó que s’ha de buscar 
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la manera de poder-ho fer. I per això ha pregat perquè ciutadans i tècnics del districte puguin 
arribar a un acord. En cap cas, ha posat en dubte el pes dels pressupostos participatius. 

A continuació, la presidenta del Consell del Districte demana saber quina persona del barri de 
Ciutat Meridiana (hi ha diverses persones a la sala) parlarà en aquesta sessió. 

11) Filiberto Bravo, president de l’associació de veïns i veïnes de Ciutat Meridiana 

En primer lloc, vol dir que no han vingut a aquesta sessió per a parlar una sola persona sinó 
que volen parlar tots els que han vingut. A això se li diu participació. La presidenta diu que pot 
parlar qui vulgui. En segon lloc, pel que fa al tema de les preguntes anticipades, això serà quan 
totes les persones tinguin les mateixes oportunitats per a poder fer les dites preguntes. Ni tots 
tenen ordinador ni tots saben quan es celebra l’Audiència Pública. Allà no els arriba ni les 
senyals del telèfon. Per tant, ells venen aquí a explicar els seus problemes, atès que, no van 
pel barri i, quan van, no porten res preparat. 

En tercer lloc i, entrant en el que volia exposar, manifesta que Ciutat Meridiana continua sent el 
barri més pobre de tota Barcelona, el barri amb les menys oportunitats de tots. No obstant, el 
principal problema és l’habitatge i l’atur. Altres coses que s’han dit en aquesta sessió com ara 
la manca d’un pipi can, la neteja dels carrers o la seguretat, per a ells, són coses secundàries 
quan tenen tantes famílies que no disposen d’habitatge. Pronostica que pot passar com la 
setmana anterior que es va cremar a Barcelona un habitatge ocupat, aquí pot succeir el mateix 
perquè no hi ha seguretat alguna. Però clar, això no es veu perquè Ciutat Meridiana està a 
l’altre costat de la muntanya. Vostès no veuen  res més que cap a aquest costat. Per això, si bé 
ha obert ell el diàleg, li agradaria que tots els companys que han vingut poguessin parlar. No es 
tracta de cap cosa que no sàpiguen Regidor, Gerent ni els senyors que hi ha aquí. Tots han 
escoltat més d’una vegada les seves reivindicacions. Ja les haurien de saber de memòria i 
saber-les contestar. No caldria repetir-les ni que les tinguem que escriure en una pàgina web 
per a que ens donin una resposta aquí. Diu que si vol el Govern, torna a treure el paper amb el 
llistat de reivindicacions i tornar-lo a llegir. Però diu que no ho farà i que prefereix que es recordi 
i dona pas als seus companys. 

A partir d’aquesta intervenció, un seguit de persones del barri de Ciutat Meridiana prenen el 
micròfon per parlar de la seva problemàtica, en especial, del tema de l’habitatge. 

12) Amina. 

Viu a Ciutat Meridiana i participa a l’associació de veïns i veïnes. Diu que hi ha molts 
desnonaments al barri i les famílies pateixen molt. De fet, explica que el dia 15 de desembre 
l’ha de desnonar amb dos fills menors, a prop del Nadal i pregunta on ha d’anar ara?. Ho estant 
passant malament, pateix ansietat. D’altra banda, diu que actualment no hi ha la inseguretat i 
els botellots de l’estiu però pateix molt pel tema de l’habitatge. Demana lloguer social, en la 
mesura de les seves possibilitats econòmiques i poder viure tranquil·la com tothom. Demana 
una solució pel seu barri. Es senten sols i, cada vegada que hi ha un desnonament, venen 8 
furgonetes de la BRIMO. Ho viuen com un trauma, els peguen. En definitiva, demana ajut, 
anuncia que l’endemà hi ha previst 6 desnonaments, que tornarà a venir al BRIMO com sempre 
i que mirin pels veïns. 

13) Sr. Alahui 

Diu que té família amb dos nens i es troba inscrit a la taula d’emergències sense encara 
solució. Ha volgut anar al Jutjat però li demanen la documentació original que la mesa 
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d’emergències no li vol facilitar sinó només una còpia que no li serveix. Tenia el dia 1 de 
desembre un desnonament que per sort s’ha ajornat. Vivia en un pis des del 2010 on van 
néixer els seus fills. Demana lloguer social perquè no vol viure en un alberg on 5 famílies han 
de compartir el bany. D’altra banda, sap que hi ha molts pisos buits que no s’ocupen, per la 
qual cosa, demana solució als seus problemes. 

14) Jeros 

Diu que parla molt amb les famílies que cada setmana pateixen els desnonaments. Els bancs 
van ser rescatats amb diners públics i en canvi no faciliten l’accés als pisos buits i a més fan 
fora a les famílies. Agefeix que no s’està complint la normativa de l’estat perquè cada dia hi ha 
desnonaments. Ara, arriba el fred de l’hivern, el nadal i es pregunta si totes aquestes persones 
han d’estar al carrer. Així mateix, explica que fa uns dies casi es crema un pis com el que va 
passar al centre de Barcelona. Com els anteriors intervinents diu que totes aquestes persones 
okupes no volen viure gratis sinó pagar un lloguer segons les seves possibilitats econòmiques i 
viure tranquil·les. 

D’altra banda també critica el canvi en les línies del bus. Diu que ara el D-50 tarda molt mes 
que abans i no fa el recorregut de l’antiga línia del 83 que arribava a la part alta del barri. Ara 
no i viuen allà moltes persones. També tarden molt el 76 i el 62. Per últim, censura severament 
l’arranjament de la estació del metro a la que la qualifica com a ratonera. Allà s’agolpen moltes 
persones i es veu que allà no hi ha virus ni contagis. 

15) Alejandro Delgado 

Llegeix un escrit sobre el greu problema de l’atur en el barri de Ciutat Meridiana, situació en la 
que es troben moltes persones que va en detriment de la seva autoestima personal. De fet, 
explica que va der acomiadat i es troba  a l’atur. Va buscant fa mesos una feina en el sector de 
la construcció que no troba. Esta inscrit als plans d’ocupació però troba que no només haurien 
de ser de neteja dels carrers sinó també pel manteniment de les infraestructures públiques o 
altres sectors. En aquest sentit, es donen contractes a empreses per a atenció a la infància 
quan hi ha moltes persones al barri formades en aquest aspecte i que no se les té en compte. I 
un altre problema greu que detalla en l’escrit és el problema de l’habitatge i, en aquest sentit, 
diu que necessiten habitatges amb lloguer social. No volen ser okupes. El barri té molts 
problemes com el transport públic, la neteja, la inseguretat... però el principal problema es troba 
en l’habitatge i, en aquest sentit, considera que amb feina amb ocupació, es podrien solucionar 
els altres problemes perfectament. 

16) Juanjo Hernández 

Veí de Ciutat meridiana, viu a l’avinguda Rasos de Peguera. Si bé la seva situació no tant 
crítica com la d’altres intervinents perquè té treball de cuiner, el seu problema és que un fons 
voltor anomenat Divarian es vol quedar amb el seu pis perquè no li renoven el lloguer social i li 
volen aplicar preus de mercat als que no pot arribar amb el seu sou de cuiner. Si aquests fons 
voltor habitualment estrangers tenen uns pisos que han adquirit a baix preu dels bancs que van 
ser rescatats perquè no retornen aquests pisos per a la gent que ho necessita? Pisos hi ha 
però està en mans d’aquests fons voltor que només deixen por i temor a les persones. 
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17) Gladis 

Veïna de Ciutat Meridiana i pertanya a l’associació de veïns de Ciutat Meridiana. 

En primer lloc, demana a la presidenta del Consell del Districte que sigui més flexible amb 
l’idioma perquè no tothom entén el català. 

En segon lloc, llegeix un escrit sobre el greu problema de l’habitatge del barri de Ciutat 
Meridiana que cada vegada s’accentua més. En línia dels anteriors intervinents afirma que 
existeixen molts pisos buits que estan en mans de fons voltor, grans tenidors com bancs i fins i 
tot el Patronat de l’Habitatge mentre que molta gent no pugui pagar els abusius lloguers que els 
demanen que els condemnen a la okupació il·legal, situació desagradable que compromet la 
seva salut mental que els fa viure en angoixa i nerviosisme perquè són desnonats. Demanen 
que s’apliqui la llei de regulació dels lloguers. També demana que no es dilati la solució de les 
famílies que es troben en la mesa d’emergències. El pla “reallotgem” no es suficient i pel que fa 
als llocs que ofereix els serveis socials son albergs amb banys compartits , per la qual cosa, 
tenen la sensació que són aparcats en els albergs. No volen viure gratis, demana lloguer social  
d’acord amb els seus ingressos econòmics per tal de viure dignament. Per últim pregunta 
respecte dels pisos de REGESA de plaça dels Eucaliptus quan es destinaran aquests pisos a 
les famílies que necessiten amb un urgència una habitatge a la zona nord. Conclou la seva 
intervenció demanant plans d’ocupació i habitatge per a poder viure dignament amb els seus 
fills. 

18) Maria 

Veïna de Ciutat Meridiana i membre també de l’associació de veïns i veïnes. Es mare de 
família i explica que l’endemà té un desnonament i la fan fora al carrer amb els seus fills. No 
sap on anirà demà i viu amb angoixa i sense dormir. Demana un habitatge digne amb un 
lloguer social i, per tant, demana ajut al districte. 

19) Julia 

Presenta la mateixa situació i problemàtica dels anteriors intervinents. Diu que viu d’okupa i 
això fa que visquin malament tant ella com els seus fills. Pregunta al Govern què fa pels seus 
fills i quan el districte disposarà d’un pla per a poder tenir suport psicològic dels seus fills. En el 
pis d’abaix seu, va haver un curtcircuit de matinada i, si no s’arriba a despertar, ara estaríem 
fent un minut de silenci. Viuen amb por i, si li donen una feina, té por que torni a passar això (es 
va cremar un matalàs) quan no estigui a casa. Demana una solució al Govern. Hi ha molts 
pisos tancats. Pregunta, no els poden donar a les persones que estant vivint malament 
d’okupes? 

20) Elsa Gabriela Garcia 

Veïna de Ciutat Meridiana, també pertanya a l’associació de veïns i veïnes del barri. Du que té 
el 73% de discapacitat, està en tractament diari de diàlisi i ha tingut de ser intervenida 
quirúrgicament en varies ocasions. Diu que fa més de 5 anys que lluita per un habitatge de 
lloguer social. Afegeix que viu amb l’angoixa i la “zozobra” que la fotin al carrer com veu que ha 
passat amb altres famílies amb nenes inclosos, actuant els antiavalots.Cada dia estant buscant 
la solució i veu amb molt dolor i tristesa com cada dia famílies senceres són desnonades per la 
policia. Com altres intervinents, diu que no vol viure gratis sinó que demana un lloguer social, 
d’acord amb les seves possibilitats econòmiques (l’atur derivat de la pandèmia ha empitjorant la 
situació) i viure tranquils. 
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21) Javier Joven. 

Veí de Ciutat Meridiana diu que té un desnonament el mes vinent. Ho porta molt malament 
física i psicològicament. Ha demanat ajut a habitatge, psicòlegs, neuròlegs, associació de 
veïns....ja no sap a qui demanar ajut. No els donen cap solució. Respecte del lloguer social, 
alguns diuen que sí que es donen i altres que no. En definitiva, demana un lloguer social 
perquè pisos sí que hi ha. Per tant, demana alguna resposta certificada d’alguna persona que 
signi garantint el lloguer social perquè venir a una sessió i només parlar no li serveix de res. El 
dia que li desnonin afirma que se li pot anar el cap i això és un problema i li pot passar a moltes 
persones. El tema de l’habitatge és el més urgent perquè la gent està traumatitzada. Conclou la 
seva intervenció esperant alguna resposta certificada per part d’alguna persona amb galons. 

22) Clara 

Afirma que té el mateix problema que els anteriors intervinents. Viu d’okupa amb tres nens que 
han nascut aquí. Ningú vol viure d’okupa i menys amb nens a càrrec. Diu que té feina però que, 
per a llogar un pis, li demanen tres nòmines i no és possible treballar en tres llocs. D’altra 
banda es dones la paradoxa que va a habitatge i li diuen que, fins que no tingui un llançament, 
no se li pot ajudar i quan va a l’assistenta social tot el que li ofereixen és una habitació però ella 
té tres nens a càrrec i no pot anar a una habitació. No exigeix un pis gratis sinó poder llogar un 
pis. No busca que li donin res gratis sinó el que està buscant és ajut i ningú la vol ajudar. 
Tothom li demana papers i mes papers, els recopiles però al final et trobes a la policia a la 
porta de casa teva. Els seus fills, cada vegada que ve la policia, tenen por a l’autoritat. 

23) Alba 

Explica que fa dos anys la van fotre al carrer un 12 de desembre. Ella es trobava treballant i la 
policia va entrar a casa seva on hi havia un nen petit de tres anys. Li van oferir un hostal. Des 
d’aleshores, el seu fill té por a la policia i, de vegades, ni es treu les bambes per si ve la policia. 
Encara no ho ha superat. Quan tenen un llançament a sobre ni poden dormir ni menjar. 
Actualment està acollint a una família que la van fer fora al carrer. Demana un lloguer social 
conforme a les seves possibilitats econòmiques perquè no volen viure amb l’angoixa que viuen 
actualment. 

24) Monjoli 

Diu que tots els intervinents anteriors han parlat de l’habitatge i els desnonaments però ella a 
mes planteja un problema de la tinença de papers en regla. Diu que algunes persones com ella 
són estrangeres i porten com 12 o 13 anys sense papers. Clar, sense papers no pot ajudar a la 
seva família. Han fet molts cursos de formació recomanat pels serveis socials però després no 
li serveis perquè no te els papers en regla. Per tant, demana ajut per a poder obtenir els 
documents que li permetin treballar aquí. 

Finalitzades totes les intervencions dels veïns de Ciutat Meridiana, pren la paraula el regidor 
del districte enmig de comentaris de part del públic que demana respostes contundents. 

El regidor comença dient que no hi ha respostes contundents i diu als presents que ho saben 
perfectament. El regidor vol explicar vàries coses però és interromput constantment. De fet 
demana que se’l deixi parlar, atès que, ell ha sentit a tot aquell que ha volgut exposar la seva 
problemàtica. El regidor es pregunta, en primer lloc, com no empatitzar amb tot això que els 
intervinents han plantejat?. Han plantejat uns problemes d’una gravetat i d’una profunditat 
absolutament indiscutible. S’ha de ser molt poc humà per no entendre-ho. En segon lloc, no vol 
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plantejar un debat nosaltres-vosaltres. En aquest sentit, el regidor diu que no és cap banc, no 
està en la seva mà tenir pisos (torna a ser interromput per algunes persones del públic), el 
districte no mana cap furgoneta, no desnonen habitatges sinó al contrari (novament es 
interromput, per la qual cosa, la presidenta del Consell del districte demana silenci al públic 
presenta  la sala. El públic demana claredat i el regidor contesta que no pot ser mes clar quan 
diu que ell no té solucions). Afegeix que no és cert que hi hagi pisos municipals. Diu que amb 
sort hi haurà 11 pisos de REGESA que s’està fent els contractes corresponents per de manera 
immediata atendre necessitats socials però, amb sort, seran 11 pisos com a molt. L’Ajuntament 
de Barcelona té una política de construcció de pisos la mes activa possible. És superactiu en 
matèria d’habitatge. És una política inequívoca en aquesta matèria. Ara bé, no té solucions 
immediates a problemes com els que plategeu que són d’una cruesa extrema.  

En tercer lloc i, en relació amb la darrera intervenció, l’Ajuntament de Barcelona no dona 
papers (torna a ser interromput per persones que reclamen que el regidor parli en castellà i no 
en català; el regidor diu que parlarà en castellà perquè li han demanat i perquè ho vol així però 
no per exigència i reprèn a una persona que diu que porta 12 o 13 anys a Catalunya i no entén 
el català; la presidenta del Consell del Districte avisa que tancarà la sessió si no es deixa parlar 
al regidor). 

Ja en castellà, torna a dir que el districte no té pisos ni pot donar papers però sí té alguns 
departaments que poden donar algunes solucions parcials amb tots els recursos disponibles, 
segurament no amb el nivell d’eficiència que demaneu però es donen solucions d’acollida, es 
construeixen cases, s’impedeixen desnonaments en el que es pot i es personen els serveis 
socials en cada desnonament per a buscar una solució puntual en el cas que sigui necessari 
que, moltes vegades, efectivament així ho és. 

És una política inequívoca, probablement insuficient però inequívoca. En aquest sentit, el 
regidor proposa als veïns de Ciutat Meridiana que, enlloc de plantejar el debat aquí en el 
districte, plantejar tota aquesta problemàtica en les taules de ciutat (com per exemple a la taula 
d’habitatge o altres espais similars) que es on es poden aportar algunes solucions i platejar-ho 
en els termes com esteu fent-ho avui en aquesta sessió. Però insisteix que aquí, en el districte, 
hi ha una sèrie de temes on el que poden fer és acompanyar als afectats, als veïns però no pas 
solucionar aquests problemes perquè no tenen ni capacitat ni pisos ni poder judicial ni poden 
donar papers (en aquest sentit afirma que no pot solucionar la manca de papers de la darrera 
intervinent; s’adreça a la dita intervinent dient que la entén, que la poden acompanyar, que 
poden enviar alguna carta o dir-li a on es pot adreçar però el que no pot fer és donar-li uns 
papers). Afegeix el regidor que podem acompanyar als veïns, podem empatitzar amb els seus 
problemes, podem millorar les condicions d’ocupació d’aquest districte però no podem 
solucionar aquests problemes malgrat aquest missatge no agradi als veïns i veïnes del barri de 
Ciutat Meridiana. Es un procés llarg i feixuc però afirma que el districte no té llocs de feina. Per 
tant, demana que no es faci d’això un enfrontament districte-veïns perquè així no solucionaran 
res. Proposa fer estratègies conjuntes per a buscar les solucions on estan o es troben en tot 
cas o fer instàncies als diferents parlaments explicant aquests problemes que són els llocs on 
es troben obtenir els objectius que persegueixen els veïns i, de fet, ho estant fent constantment. 

Així mateix, a comentaris en veu alta d’una persona del públic, el regidor contesta que 
habitatge no desnona i que la informació es manegui bé. Eviteu informació que no sigui 
correcte. Habitatge no desnona, desnonen els jutges. Habitatge només desnona en el cas que 
un pis estigui adjudicat a un veí amb problemes socials i vingui una altra persona, okupi el pis i 
li negui el seu dret a disposar d’aquest habitatge públic adjudicat. Reitera que l’Ajuntament no 
desnona, actua contra els bancs quan pot, acompanya socialment als veïns afectats en un 
procés de desnonament, reclama als diferents parlaments solucions pel tema de l’habitatge.... 
no es pot ser més actiu però la solució no la té el districte i, a vegades tampoc la té 
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l’Ajuntament de Barcelona. Una altra cosa és que les persones que es troben en aquesta 
sessió i que han explicat les seves situacions personals necessitin una solució immediata. 
Davant els comentaris insistents del públic assistent, el regidor afirma que lluita pels seus drets 
però una altra cosa diferents és que pugui tenir solucions immediates perquè no les té com ara 
tenir habitatges i llocs de feina. 

Per últim, el regidor proposa convocar una nova mesa d’habitatge per tal que tots els veïns 
afectats puguin exposar les seves problemàtiques a les persones responsables de ciutat en 
matèria d’habitatge per tal que els donin les respostes que busquen. Queden tots convocats a 
la mesa i espera que vagin tots. 

 

Davant els crits del públic, que no s’avança en el diàleg i les continues interrupcions al 

regidor, la presidenta del Consell del Districte aixeca la sessió quan són les vint-i-una 

hores i vint minuts                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

 


